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Referat af bestyrelsesmøde i Langå Borgerforening tirsdag d. 20. FEB 2024 kl. 
19.00 hos Knud Erik Christensen, Dr. Lassens Vej 4, Langå

Til stede på mødet var Kaj Jørgensen (KJ), Knud Erik Christensen (KEC), Birthe Nielsen (BN), 
John Hansen (JH) og Niels Jørgen Pedersen (NJP).

Følgende dagsorden blev behandlet:

1: Meddelelser fra formanden

2: Bemærkninger til referat fra bestyrelsesmøde d. 11. JAN og generalfors. 25. JAN - medsendes

3: Orientering ved kassereren

4: Skovlyst

5: Arrangementer

6: Scrapbog

7: Næste møde

8: Eventuelt



Ad pkt. 1:

KJ oplyste, at opslagstavlen vedr. sponsorater til ”pramdrageren” vil blive fjernet af Langå 
Bådelaug, idet den efterhånden er i en dårlig forfatning.
Opslagstavlen bliver fjernet så snart vandstanden tillader det.

Ad pkt. 2: 

Referat fra bestyrelsesmøde d. 11. JAN 2024 og referat fra generalforsamlingen d. 25. JAN 2024 
blev begge godkendt.

Ad pkt. 3:

KEC oplyste, at vi har betalt kr. 36,- for rottebekæmpelse vedr. bygningerne v. åen. 
Enighed om, at gebyret pålægges Langå Bådelaugs lejeafgift.

Han oplyste endvidere, at generalforsamlingen kom til at koste godt kr. 3.000,- for maden, dertil 
skal lægges prisen for drikkevarer.

Han tog emnet op om medlemmer, der ikke havde betalt deres kontingent.
Enighed om, at vi tager dette op senere.

Ad pkt. 4:

KJ oplyste vedr skovgruppen, at man pr. 1. MAR 2024 indstiller arbejdet med skovning af hensyn 
til fuglelivet og gæster i skoven.
Der skoves ikke i perioden fra d. 1. MAR til d. 1. NOV.

Ad pkt. 5:

KJ undersøger muligheden for at besøge Naturskolen i Randers

NJP undersøger muligheden for besøg på Randers Handskefabrik og Hotel Randers

JH undersøger muligheden for besøg hos New Retex i Ulstrup

Besluttet, at vi igen i år afvikler Alsang i Vestparken d. 12. JUN 2024

Det kan allerede her afsløres, at Naturskolen ikke er en mulighed, de har ikke personale til det.



Ad pkt. 6:

Scrapbogen fremlagt, hvilket den i øvrigt også var på generalforsamlingen.

Ad pkt. 7:

Næste møde hos Kaj Jørgensen torsdag d. 14. MAR 2024 kl. 19.00.

Ad pkt. 8:

Arne Bo (vores IT mand), havde gjort opmærksom på, at vi fortsat anvender det gamle logo med ”Langå 
Håndværker og Borgerforening” på hjemmesiden. 
Han foreslog at vi laver vores logo om på hjemmesiden så den er tidssvarende.
Han ønskede også logoet i farver om muligt 
Et forslag til farvelægning udarbejdet af Eni forevist og faldt i god jord, så det arbejder vi videre 
med.

NJP sørger for, at John Hansen bliver opdateret på hjemmesiden under bestyrelse. 

Niels Jørgen Pedersen
Sekretær



                                                     


